# رابطة خريجي ميبي

## **MEPI Alumni Connection**

#### **Afaf Assass, SDG Advocates**

#### **MEPI Student Leader Program 2017**

Since the year 2016, I have taken a keen interest in the SDGs and carried out the "SDGs Advocates Algerian foundation" That's assessing the terms to refer to the most vulnerable and how the SDGs ensure that no-one is left behind in Algeria by organizing several workshops, conferences, and youth meetups.

While working on the SDG's Advocates initiative and other educational programs, we were monitoring behaviors and planning interactive activities to raise awareness about the global goals and make a difference in participants' lives. From February 2018 to February 2019, we have reached 162 people coming from different cities in Algeria.

Our activities aim at assisting young people to launch their social projects and contribute to reducing job crisis and promote an effective education as they are one of the most critical problems. Our work was globally focused on Community development that demands enormous integrity, commitment, and maturity from Authorities and Civil society members.

Our main work was to reveal local problems, resources limitations, and unsatisfied needs, and work towards their objectives through local participation and empowerment. While facing the challenge that this community participation might fail, if one of the community pillars withdraws, resulting in losing the gains of the community development in the following years.

My background in education, SDGs Awareness, social support, and comprehensive coordination for youth development programs have prepared me to excel in my work and make a substantive and positive impact on the lives of participating youth in Algeria and across the MENA region.

Thus, we are all working to develop our communities; each one has his unique way, which makes me extremely proud to be shortlisted as MEPI alumni of the year among other brilliant profiles from our region.

### عفاف عساس، مؤسسة دعاة التنمية المستدامة الجزائرية

## برنامج القادة الطلاب 2017

منذ سنة 2016، اهتممت بشدة بأهداف التنمية المستدامة وقمت بتأسيس "مؤسسة دعاة التنمية المستدامة الجزائرية" وهذا تقييم للشروط للإشارة إلى أكثر الفئات ضعفا وكيف تضمن أهداف التنمية المستدامة ألا يتخلف أحد في الجزائر عن طريق تنظيم العديد من ورش العمل والمؤتمرات واجتماعات الشباب.

أثناء العمل على مبادرة المدافعين عن أهداف التنمية المستدامة و غيرها من البرامج التعليمية، كنا نراقب السلوكيات ونخطط للأنشطة التفاعلية لزيادة الوعي بالأهداف العالمية وإحداث تغيير في حياة المشاركين. من فبراير 2018 إلى فبراير 2019، وصلنا إلى 162 شخصا من مدن مختلفة في الجزائر. تهدف أنشطتنا إلى مساعدة الشباب على إطلاق مشاريعهم الاجتماعية والمساهمة في الحد من أزمة العمل وتشجيع التعليم الفعال لأنها كانت أكثر المشاكل أهمية. لقد ركز عملنا على تنمية المجتمع الذي كان عملنا الرئيسي عملنا على تنمية المجتمع الذي تطلب نزاهة كبيرة والتزام ونضج من طرف السلطات وأعضاء المجتمع المدني. كان عملنا الرئيسي هو الكشف عن المشكلات المحلية والقيود على الموارد والاحتياجات غير المحققة والعمل على تحقيق أهدافها من خلال المشاركة الحلية والتمكين. بينها نواجه التحدي المتمثل في فشل هذه المشاركة المجتمعية إذا انسحبت إحدى ركائز المجتمع مما أدى إلى فقدان مكاسب تنمية المجتمع في السنوات التالية لقد ساعدتني خلفيتي في مجال التعليم وأهداف التنمية المستدامة والتوعية والدعم الاجتماعي والتنسيق الشامل لبرامج تنمية الشباب على التفوق في عملي وإحداث تأثير جوهري وإيجابي والتوعية والدعم الاجتماعي والتنسيق الشامل لبرامج تنمية الشباب على التفوق في عملي وإحداث تأثير جوهري وإيجابي على حياة الشباب المشاركين في الجزائر وعبر منطقتي الشرق الأوسط وشال إفريقيا. وبالتالي، فنحن نعمل جميعاً على تطوير مجتماتنا؛ وكل شخص له طريقته الفريدة، مما يجعلني فجورة جداً بأن أكون ضمن قائمة المرشعين لخريجي برنامج تطوير المجاتبات المنات المن بين المتقدمين الراقعين الآخرين من منطقتنا.





